
Report of the 
ISSR/ SISR Social Compass Editorial Committee
June 2019
 

Chair of the Committee: Peter Beyer 
Committee members: Roberto Motta, Inger Furseth, Irene Becci, and Anna Halafoff. 

[bookmark: _GoBack]The committee saw to the publication in Volume 66, Number 2 (2019) of Social Compass, of a selection of papers originally given at the 2017 ISSR conference in Lausanne. Of the 15 papers initially submitted after the 2017 conference and sent out for peer review as of the last council meeting (February 2018), 6 were eventually published in the issue. After peer review, these were apportioned among the committee members for the purpose of seeing to the revisions (necessary in all cases) with a view to publication. This process was completed by the end of November 2018, after which the completed and revised articles were sent to the Social Compass editorial office and the issue was published in 2019. Of the six articles thus finally published, one was by a woman, one was co-authored by a woman and a man, and the other four were authored by men; two were published in French, and four in English. 

I would like to thank Anna Halafoff, Irene Becci, Roberto Motta, and Inger Furseth for the excellent work that they have done in their role as committee members. Their contribution has been invaluable.


Peter Beyer
Chair, Editorial Committee of the ISSR

26 June 2019


Rapport du Comité éditorial
ISSR/ SISR Social Compass
Juin 2019
 

Président du Comité : Peter Beyer 
Membres du Comité : Roberto Motta, Inger Furseth, Irene Becci et Anna Halafoff. 

Le comité a veillé à la publication du dans le volume 66, numéro 2 (2019) de la revue Social Compas une sélection de papiers initialement donnés lors de la conférence ISSR 2017 à Lausanne. Des 15 papiers initialement soumis après la conférence de 2017 et envoyés pour évaluation par des pairs dès la dernière réunion du conseil (février 2018), on en a finalement publiés 6 dans le numéro. Après l'évaluation par les pairs, les 6 articles ont été répartis entre les membres du comité afin de voir aux révisions (nécessaires dans tous les cas) en vue de la publication. Ce processus a été terminé vers la fin de novembre 2018, et les articles ainsi finalisés ont été envoyés à la rédaction de Social Compass par après. Le numéro est apparu en 2019. Des six articles ainsi publiés, l'un était rédigé par une femme, un autre par une femme et un homme, et les quatre autres par des hommes. Deux ont été publiées en français et quatre en anglais.

Je tiens à remercier Anna Halafoff, Irene Becci, Roberto Motta et Inger Furseth pour l'excellent travail qu'ils ont fait dans leur rôle en tant que membres du comité. Leur contribution a été inestimable.

Peter Beyer
Président, Comité éditorial de la SISR

le 26 juin 2019
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